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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #10
7:e mars, 12:00
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte klockan 12:09.

1.2 Val av mötesordförande

Vice ordförande You Gustafsson nominerar sittande ordförande Yrsa Rós
Þórisdóttir till mötesordförande. Yrsa godtar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötesordförande Yrsa nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mö-
tessekreterare. Jonas godtar nomineringen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst till detta möte.

Justeras:

You Gustafsson

1 Justeras:

Wilma Selander
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

You Gustafsson och Wilma Selander ställer upp som justeringspersoner för
detta protokoll. Alla deltagare i mötet godkänner Wilma och You som ju-
steringspersoner, även om Armin gjorde det lite tveksamt. Om jag får gissa
på varför så är det nog eftersom Armin själv ville justera detta fantastiska
protokoll. Men det kommer fler chanser Armin.

Mötet väljer You Gustafsson och Wilma Selander som justeringspersoner.

Som justeringsdatum så föreslås den 28:e mars. Jonas godtar optimistiskt
detta datum.

Mötet väljer den 28:e mars som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

3 Uppdateringar

You Gustafsson
Vice Ordförande You startar mötets uppdateringar med att berätta om att
hon har varit på VHR och OR möte med THS. När TF var på besök från
Finland så har hon tillsammans med resten av styret varit med och planerade
samt ordnat TF1 sittningen. Gällande styrelsemiddagar så har You varit med
på alla som har hållits sedan senaste CNS-mötet, vilket är middagarna med
W-sektionen2, Flygsektionens styre och med styret för Elektrosektionen. Ut-
över middagarna så har You skrivit styrets månadsuppdatering och bestämt
hur hon ska göra med styrets medaljer som ska ges ut till styrelsemedlem-
marna i slutet av mandatperioden. Hon var dessutom med på val-puben och
styrelsegasquen. Ett extra-SM hölls också där hela styret var med.

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande Yrsa har tillsammans med You också varit med på VHR och OR
mötet. Hon har varit med på styrelsemiddagarna med W-sektionen, Flyg-
sektionen och Elektrosektionen och planerat samt varit med och hållit i sitt-
ningen med TF-sektionen. Hon ledde sekionens extra-SM där propsitionen

1Sektion från Finland
2Sektionen för Energi och Miljö

Justeras:

You Gustafsson

2 Justeras:

Wilma Selander
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gällande valet av KF-ledamot klubbades igenom och hon har utanför det fi-
lat lite på inbjudningarna till alumnisittningen. Utöver allt detta så har det
varit mycket mejlande fram och tillbaka.

Armin Shafiei
Kassören Armin har precis som Yrsa och You varit med på alla styrelsemidd-
dagar. Precis som resten av mötet så har Armin varit med på planeringen
och genomförandet av TF-sittningen samt hållit i extra-SM. Sen så har han
haft fullt upp med bokföringen och kollat igenom budgeten som nästa kassör
kommer att ansvara för.

Douglas Andersson
Appendixen Douglas har varit med på alla styrelse middagar och varit med
på planering och genomförandet av TF-sittningen. Han var också med och
höll i extra-SM och närvarade på val-puben för att värva lite nytt blod till
det nya styret. Sedan var ju Funq-mys en grej, där hela styret träffades hem-
ma hos Yrsa och planerade inför kommande Funq.

Wilma Selander
Kommunikationsansvarige Wilma har skrivit två nyhetsbrev, varit med och
hållit i extra-SM, varit med på alla styrelsemiddagar och varit med och hållit
i TF-sittningen. Hon var som resten av styret med på Funq-myset hemma
hos Yrsa, och deltog även på ett kommunikationsrådsmöte med THS i Nym-
ble.

Sofie Fröjdman
Ledamot Sofie har varit med och hållit i TF-sittningen, varit på val-pub,
Funq-mys, styrelsegasquen och middagen med Elektrostyret.

Karolina Söderberg
Ledamot Karolina har varit med på alla styrelsemiddagar och var på val-
puben för att värva nya medlemmar för nästa styre. Som ledamot så var hon
också med på ett JML-möte där det diskuterades lite om vad som ska göras
JML-mässigt under året.

4 Diskussionspunkter

4.1 Alumnipub

Wilma har skickat ut några inbjudningar till alumner för alumnipuben som
snart kommer att hållas. Ett inlägg ska läggas ut på Facebook och andra
sociala medier för att sprida ordet. Det ska också kollas med PR3 om de
också kan vara snälla nog att lägga ut ett inlägg. Några flaskor med bubbel
ska fixas åt välkomnandet av alumnerna när de möts upp av styret i klock-

3ProgramRådet

Justeras:

You Gustafsson

3 Justeras:

Wilma Selander
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tornet innan puben. Det pratas om att kanske ha någon aktivitet som kan
göras med alumnerna när de kommer fram. Wilma har en idé om att köra
ett musik-quiz från alla år som sektionen har existerat och samtidigt mark-
nadsföra alumnilänken som finns på sektionens hemsida, så att kontakten
med alumnerna blir enklare att ha i framtiden.

4.2 Finland

En bra present till TF-sektionen måste kommas på innan resan till Finland
bär av. Många idéer diskuteras och alla idéer kommer att läggas upp i sty-
relsechatten där de kan röstas igenom.
Hur hemfärden från Finland ska se ut kommer att bestämmas efter mötet
med de styrelsemedlemmar som faktiskt ska åka dit.

4.3 Hedersutmärkelse

Styret måste börja tänka över om en hedersutmärkelse ska ges ut under
vårbalen. Finns det någon där ute som förtjänar att hedras lite extra mycket?
Alla ska tänka över om det finns några att ta upp fram tills nästa möte.

4.4 Val-SM

Rösträknarna till Val-SM kommer bli Armin och Douglas och mentometrarna
är redan på plats så de behöver inte plockas upp. Det kommer att bli ett
ganska långt SM och då budgeten tillåter det, så kommer det att bjudas
på middag och även fika under SM:et. Ett formulär för årets kamrat har
också skapats och kommer att skickas ut, där sektionsmedlemmar kan rösta
fram någon speciell i sektionen som kommer att ges ett stipendium från
THS. Protokollet med det slutgiltiga valet av årets kamrat kommer dock att
behövas skickas in till THS innan 3:e april, vilket är väldigt tidigt. Men Yrsa
ska ta kontakt med THS och se varför datumet är satt så tidigt och om det
inte kan ges någon slags dispens för att kunna få in protokollet i tid.

4.5 Funq

Styret bör komma ut med en anmälningslänk till Funq inom kort. Efter
tentaperioden som kommer så bör ett yttligare möte gällande Funq hållas,
så att det sista som är kvar kan bestämmas.

4.6 Alumnistyrelsemiddag

Menyn till middagen måsten bestämmas inom kort. Vår Michelinkock Wilma
har några förslag som hon har lagt i ett dokument i Google-drive tillsammans
med några förslag på roliga lekar som kan lekas innan middagen. Alumnerna
får bestämma själva om de vill komma på lekarna också eller bara närvara
på middagen.

Justeras:

You Gustafsson

4 Justeras:

Wilma Selander
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4.7 Pre-Vårbal

Något som brukar hållas dagen innan vårbalen är pre-vårbalen, en sittning
tillsammans med Elektrosektionsstyret för alla gäster som kommer att delta
på vårbalen dagen efter. Yrsa och ordförande för Elektrosektionsstyret El-
in kommer att diskutera detta vidare. Sedan så måste inbjudningarna för
långvägagästerna till vårbalen komma ut så snart som möjligt.

5 Övriga frågor

Yrsa och Douglas har några övriga frågor.

Yrsa tar upp att hon har blivit skickad inbjudningar till en styrelsemiddag
med styret för Kemisektionen. Egentligen så ska inbjudningar skickas till
kommunikationsansvarig men ok... De frågar nu efter förslag på datum för
sittningen. Yrsa har också fått en inbjudan den 28e mars till en styrelsemid-
dag med TT. Dessvärre är STAD utbildningen i slutet av mars den 27:e till
28:e för de i styret som ska göra den. Kanske ett annat datum med TT kan
föreslås.

Douglas tar upp presenten till Lund och att den måste fixas innan resan.

6 Nästkommande möte

Bestäms i styrelsechatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar dagens möte kl 13:35

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

You Gustafsson

5 Justeras:

Wilma Selander
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